



## PROTOKOLL

|   |   |  |               |
|---|---|--|---------------|
| Distribution  |   | Möte   | Protokoll nr. |
| Styrelse, verksamheter, valberedning, revisorer, klubbstuga   |   | <b>Medlemsmöte</b>                                       | 3/17          |
|   |   | Sammanträdesplats  | Datum och tid |
|   |   | Klubbstugan  | 7/8-17        |
| NÄRVARANDE  |   | MEDELAT FÖRHINDER  |               |
| 18 medlemmar närvarande varav från styrelsen<br>Skr. Malin N Ögren Kassör Anna-Carin Mellander, Vice ordf. Mari Lundstedt, Linda Jonsson, Thomas Gustafsson |   | Ordf. Anders Augustsson                                  |               |
|   |   | FRÄNVARANDE<br>Anette Westerlund, Anläggning, Utbildning |               |
|   |   | Åtgärdas av  | Färdigt       |
| §26<br>Öppnande   | Ordf. Mari Lundstedt öppnar mötet   |  |               |
| §27<br>Justerare  | Mötet utser Carin Westman och Eleanor Dahlberg  |  |               |
| §28<br>Dagordning   | Godkänns Bilaga 1   |  |               |
| §29<br>Föregående protokoll   | Kvar sen förra protokollet är att vi på Tisdagskvällarna även ska sälja Korv. Gräsmattan på Apell planen senarelas till efter agilitytävlingen. Vägen upp till klubben kommer att åtgärdas av vägföreningen. Fårstängsel är inköpt och kommer sättas upp när grusplanen är riven. |  |               |
| §30<br>Ekonomi  | Kassa 929kr Bank 6780.66kr Placeringskonto 90 000kr Resultat minus 24 416,41kr Bilaga 2   |  |               |
| §31<br>Skrivelser   | Från mellannorrlands distriktet om SM i Bruks och lydnad 2019 Bilaga 3<br>Mötet anser att vi ligger fel till och har för få aktiva funktionärer. Vi anmäler ändå vårt intresse att kunna hjälpa till med funktionärer om de hamnar i Norrland                                     |  |               |



| Möte                                 | Protokoll nr.   | Sammanträdesdatum |         |
|--------------------------------------|---|-------------------|---------|
| Medlemsmöte                          | 3/17  | 7/8-17            |         |
| §32<br>Rapport<br>Verksam<br>heterna | Bol: Lydnadstävling och Appell tävling genomförd under våren. I augusti en brukstävling Apell alla klasser.<br>Rally: planerar för tävling 9-10September. Sommar cupen har varit 2ggr av 4ggr. Klubbmästare kommer utses efter 3 resultat som skickas in.<br>Utbildning Yvonne Lindahl delger utbildnings anteckningar. En valkurs och en allmänlydnad kommer dra igång under hösten. Tisdagskvällarna fattas fortfarande ansvariga under hösten.<br>Mental: Liten beläggning av ekipage på mentaltesterna under våren. 1 planerat Mh kvar under hösten. 3 stationer (dumpe, skrammel, spöken) på banan måste göras om. En del material måste köpas in till ombyggnad. Denna kommer kosta ca 500kr Årets sista Mh får genomföras med befintlig bana.<br>Utställning: kommer ordna en inoff den 24Sep 2017<br>Agility: Genomfört sin tävling med 800starter på två dagar. Tyvärr har de varit svårt med funktionärer även i år. 19 500 och 19 050 har kommit in i anmälningsavgifter under helgens tävling.<br>Ljudanläggningen är lite för vek och måste ses över till nästa år. Olika alternativ kollas upp.<br>Sommarcupen en gång kvar.<br>Anläggning: Finns ingen på plats. | Åtgärdas av       | Färdigt |



|                          | Möte   | Protokoll nr. | Sammanträdesdatum |         |
|--------------------------|--|---------------|-------------------|---------|
|                          | <b>Medlemsmöte</b>   | 3/17          | 7/8-17            |         |
| §33<br>Från<br>Styrelsen | Informerar om när stugan är uthyrd och att Margareta Lundmark köpt och monterat myggnät.<br>Anna-Carin berättar om förfrågan om att sälja lotter.<br>Mötet bestämmer att senarelägga frågan om lotteri försäljning.<br>Sandra Lindahl vill kliva av utbildning men sitter kvar som ansvarig fram tills årsmötet. Hon får hjälp av Linda Jonsson att slutföra året.                         |               | Åtgärdas av       | Färdigt |
| §34<br>Övriga<br>Frågor  | Dela upp matvarorna i mindre förpackningar när ni fryser och märk med datum och innehåll. Margareta Lundmark påpekar problematik med städmaterial och annat som inte sköts som de ska.<br>Automatsvar på info mailen under Juli.<br>Nina Jonsson har varit i kontakt med Nätra älven under våren. Ordförande får ta kontakt med dom igen eftersom de är dom som kört ner välkomst skylten. |               |                   |         |
| §35<br>Nästa<br>Möte     | 2 oktober 18.30  |               |                   |         |
| §36<br>Avslut            | Mötet avslutas 20.00   |               |                   |         |

---

Ordförande: Marie Lundstedt

---

Sekreterare: Malin N Ögren

---

Justeras: Carin Westman

---

Justeras: Eleanor DahlbergBankgiro:  
5696-4364Postadress:  
Box 436  
891 28 ÖrnsköldsvikBesöksadress:  
Klubbstugan  
Västansjö  
JärpesmyranHemsida: [www.sbk-ovik.se](http://www.sbk-ovik.se)e-post:  
[sekreterare@sbk-ovik.se](mailto:sekreterare@sbk-ovik.se)